東華三院馬振玉紀念中學 活動通告 079/23-24 「服務社區顯愛心」服務學習活動

141	~1	1,	
新	啟	老	

	為讓學生身體力行、服務社群。	,本校德育及公民教育組特意舉辦「	「服務社區顯愛心」)	服務學習活
動	。有關服務日之詳情臚列如下:			

日			期	:	十二月十四日 (星期四)
時			間	:	下午 2:00 - 下午 4:45
活	動	內	容	:	服務學習
活	動	地	點	:	本港各復康院舍
集	合及	解散	地點	:	本校
費			用	:	全免 (每名學生\$228,全數由教育局及校方資助。)

請 貴家長鼓勵及支持 貴子弟參與是次活動,並於十二月十二日(星期二)將已填妥之回條逕交班主任,以便統籌辦理。如有任何疑問,請致電 2443 9899 與班主任聯絡。

此致 貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



二零二三年 月 日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College Activity Circular 079/23-24 "Serving the Community" Service Learning Activity

8th December 2023

Dear Parents

In order to enable students to practise and serve the community, the "Serving the Community" service learning activity is going to be organised. Details of the activity are as follows:

Date	:	14 th December 2023 (Thursday)
Time	:	2:00 pm – 4:45pm
Programme	:	Service Learning
Venue	:	Rehabilitation centres in Hong Kong
Gathering & dismissal venue	:	School
Fee	:	Free of charge (A full subsidy of \$228 / student will be provided by the EDB and school.)

Please return the signed reply slip to the class teacher on 12th December 2023 (Tuesday). Please feel free to contact class teacher on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely

Chan Miu Ha Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.